

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde den 11 August 2021 afdeling 607.

- Pkt. 1 valg af dir. Ref.
- Pkt. 2 godkendelse af referat.
- Pkt. 3 nyt fra gårdrådet.
- Pkt. 4 nyt fra div. Udvalg.
- Pkt. 5 nyt fra formanden.
- Pkt. 6 Dato for næste møde.
- Pkt. 7 Evt. Herunder nye p. pladser og ladestandere

Tilstede på mødet. Annette, Søren, Nadja, Yildiz, Inger, Christina.

Afbud. Gülseren, Heini. Henriette

Pkt. 1. Søren

Pkt. 2. Ok

Pkt. 3. Havebænkene er endnu ikke på plads? Sommeren er snart forbi. vedr. sponsorlegeplads afventer besked, men måske bliver den for dyr, i forhold til at afdelingen selv låner pengene.

Der er planer om at lave en oprydning dag, med børnene, belønningen? Er lidt mad og drikkevarer efterfølgende.

Pkt. 4.

Orientering om HP4. Fra byggeudalget

Nye automatiske dørlukkere på resterende døre i lavhusene, er endnu ikke udført.

Pkt. 5

Afdelingsmøde afholdes i Cafe Perlen den 21/9- 2021 kl 1900.

Spejl ved udkørsel opsættes snarest?

Pkt. 6

Næste møde er den 1/9-2021

Pkt. 7

Ladestandere afventer? Nye p pladser afventer?

Tøjcontainer vi afventer ikke mere! men bestiller selv en til afdelingen.

Parkering er et stort problem i afdelingen, der bliver fusket med kort til gæsteparkering, kommer man fra aftenarbejde er det umuligt at få en p plads, afd 607 holder et møde med p selskabet.

Bilister der har kort til kælderens skal IKKE optage p pladser udendørs.

Søren kontakter p selskabet for dato.

Vi skal i afdelingen have tjek på hvem der har kælderrum, kælderrum må kun bruges til opbevaring.
Der skal også styr på venteliste til ekstra kælderrum.
Det blev besluttet på mødet at vi i afd 607 vil have et afdelingstjek, ejendomskontoret kontaktes for dato.

Referent
Søren K. Sørensen

formand
Annette Jönsson